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Dagsorden  

 

1 Nyt fra eleverne 
Elevrådsrepræsentanterne er med til en 
kort præsentation af elevrådets arbejde pt.  

 

Der har været afholdt 2 elevrådsmøder, hvor 
der er arbejdet med elevrådets opgaver i 
skoleåret, boldplan og konkurrencer til 
juleklippedag 
Skolebestyrelsen vil gerne høre om 
elevernes ønsker til hvad sponsorpengene 
skal bruges til. 

2 Nyt fra skolebestyrelsen 
a) Tilbagemelding fra forældremøder 
b) Brugernævnsmøde 
c) Forretningsorden  

 

Gode forældremøder med bl.a. en 

optagethed omkring arbejdet med at få flere 

elever til skolen, byggegrunde. 

Skolefesten i en ny udgave?  

Skolebestyrelsen drøftede muligheden af at 

inddrage andre forældre i et festudvalg. 
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Side 2 

”Fremtidens skole” var en af overskrifterne 

fra Brugernævnsmødet, hvor Rikke deltog. 

Besparelser var også et tema, bl.a. omkring 

prisen for den enkelte elev på store og små 

skoler. 

Forretningsorden ligger som dokument på 

Intra sammen med bl.a. referater fra 

skolebestyrelsesmøder.  

Fremover lægges referater fra 

skolebestyrelsesmøderne også på 

Opslagstavlen, så forældrene bliver gjort 

opmærksom på dem. 

3 Nyt fra skolen 
a) Valg af medarbejderrepræsentanter 
b) Orientering om Understøttende 

undervisning 
c) Deltagelse i kontaktgruppemøde 
d) Tilbagemelding vedr. legeplads 
e) Orientering omkring 

ansættelsesprocedure, udkast til 
stillingsopslag 

f) 5. årgang lejrskole 19/20 5 
skoledage 

g) Cafemøde 
 

a) Susanne og Lars Bjarne er nyvalgte 

for de kommende to skoleår. 

b) JR orienterede om baggrunden for 

arbejdet med UU. Beskrivelse af 

indholdet på de enkelte årgange 

lægges på opslagstavlen, som 

information til forældrene. Opfordring 

til at spørge læreren/pædagogen 

konkret, hvor man ønsker mere 

information. 

c) AJ har deltaget i 

kontaktgruppemøde. Der arbejdes på 

fælles ansøgning om 

bybusforbindelse til Harte skole, 

fælles ansøgninger på 

legepladsopgradering samt evt. 

fælles udvidelser af vores 

idrætsanlæg. Idrætsforeningen har 

inviteret til dialogmøde søndag d. 

28.10, skolebestyrelsen opfordres til 

at sende en deltager. 

d) Legeredskaber indkøbt for 

sponsorpenge fra sidste år er 

etableret, der afventer den sidste 

godkendelse. 

e) Gennemgang af stillingsopslag som 

rettes til og tidsplan følger snarest 

herefter. 

f) 5. årgang har drøftet lejrskole på 

forældremødet. Der er opbakning til 
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Side 3 

at klassen tager afsted 5 dage og 

derved anvende UU til dette.  

g) Der afholdes Cafemøde onsdag d. 

24.10 – informationsmøde for 

forældre til kommende bhv.kl. Rikke 

og Mikael deltager. 

 

4 Økonomi 
Orientering om skolens økonomi pr. 20 
september drift og løn 

 

Gennemgang af skolens drifts- og 

lønøkonomi. Skolens budget for kommende 

år forventes klar senest til januar mødet. 

5 Modulordning 
Orientering omkring Fynslunds modellen, 
drøftelse af skolebestyrelsens holdning til 
det videre arbejde 
 

Orientering og drøftelse af eventuel 

modulordning i SFO med udgangspunkt i 

erfaringerne fra Fynslundskolen. Det blev 

besluttet, at skolen skal gennemføre en 

forespørgsel blandt SFO-forældrene, om det 

er noget vi skal arbejde videre med. 

Konsekvenserne og priser skal så tydeligt 

som muligt fremgå i undersøgelsen.  

6 Vikar 
På baggrund af ønske fra skolechefen 
orienteres skolebestyrelsen omkring 
skolens vikarforbrug, gennemgang og evt. 
revurdering af skolens princip, se bilag.  
 

Skolebestyrelsen har i 2016 udarbejdet et 

princip for dette område, som blev 

gennemgået. Princippet efterleves. Der er 

generelt meget lidt vikardækning på grund af 

sygefravær siden sommerferien. 

Vi fastholder princippet. 

 

7 Evt. 
 

Skolefotografering, Signe bragte frem, at 

muligheden for kun at købe klassefoto var for 

dyr. Hun undersøger, om det er muligt at få 

en billigere fællespris. Skolebestyrelsen kan 

vælge at nedsætte et udvalg, der kigger på 

alternative fotofirmaer.  

Intra indstilling vedr. beskeder til forældre i 

klasser ønskes rettet til at alle forældre kan 

skrive til hinanden. 

Hanne Dam, Børne- og 

Uddannelsesudvalgets repræsentant, 

kommer på vores møde i januar. 

Kursus i hvordan dagsordenen findes i Intra 

8 Lukket møde: 
Orientering om inklusionsopgave 
 

 
Der blev orienteret. 

 


